
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Het 2     bod van west was Multi-Landy voor de hoge kleuren. Kun je je contract maken als west start met 

   H? Standaard is dat je de 1e slag duikt, waardoor west geen schoppen na kan spelen. Maar als oost-west 
hier goede afspraken over hebben (b.v. dat oost  de boer bij moet spelen als hij die heeft), dan zal west harten 
vervolgen en gaat zuid 2 down i.p.v. 1 down wanneer de 1e slag gewoon genomen wordt met schoppen aas. 
Voordat je verder leest, probeer eens een truc te verzinnen! 
  
In de praktijk speelde mevrouw zuid, die net bridgen had geleerd, tegen de clubkampioenen (het zal wel een 
Kerstdrive of iets dergelijks geweest zijn). West kwam uit met schoppen vrouw, dat bij hen de partner 
verplichtte tot het bijgooien van de boer als hij die heeft. Zuid had al wel gelezen dat je met de hoogste van een 
serie startte en, omdat ze zelf de boer had, begreep ze de start niet zo goed. Na enig denken vroeg ze aan oost 
wat de start met de vrouw betekende. Oost zei dat de boer er dan onder gegooid moest worden. Nadat noord 
en oost een kleintje hadden gespeeld, zat zuid te meimeren over wat oost had gezegd, vond het maar een rare 
regeling en ook eigenlijk niet eerlijk, maar gooide toch de boer maar onder!! West had nu geen probleem meer 
en vervolgde “natuurlijk” met schoppen voor het aas van zuid. Toen oost aan slag kwam met ruiten heer, had 
hij geen schoppens meer en zuid had een zaaltop met 3 SA contract. Na afloop aan de bar kreeg zuid de vraag 
hoe zij er in geslaagd was het contract te maken. Dat was niet zo moeilijk zei ze, ik had zelfs een overslag 
kunnen maken als ik in slag 1 niet gedwongen was om schoppen boer onder de vrouw te gooien!! 
  
(Vrij vertaald uit het boek “Bridging the gap” van Peter Kichline) 
 


